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Waarom een claim wél verstandig en
gerechtvaardigd is
Sinds we in de Algemene Vergadering van Aandeelhouders eind mei ons
hardop afvroegen of het geen tijd werd voor een collectieve schadeclaim, en
zeker nadat we in augustus bekend maakten dat we daadwerkelijk een
claim gingen voorbereiden, kregen we veel steunbetuigingen. Maar van
verschillende kanten kwam ook kritiek.
 
De bank en de SAAT keerden zich vanzelfsprekend tegen ons, maar ook
een klein aantal certificaathouders kwam met kritiek, en de Stichting
Certificaathouders Triodos Bank (SCTB) vond het ook geen goed idee. De
kritische geluiden nemen we serieus en hebben ons best aan het denken
gezet. Toch gaan we door op de ingeslagen weg. Op deze pagina van onze
website zetten wij uiteen waarom wij voet bij stuk houden en gaan we in op
de argumenten die de SCTB in haar laatste nieuwsbrief gaf om niet mee te
doen met een gezamenlijke claim.

https://www.triodostragedie.nl/verstandig-en-gerechtvaardigd


Dalende koers certificaten
Afgelopen woensdag kwam de koers van de certificaten uit op €24. Dat
betekent dat momenteel bijna driekwart van de huidige NAV-waarde (€89)
voor certificaathouders verdampt is. Een blik in het orderboek op de website
van Captin doet het ergste vrezen voor volgende week woensdag wanneer
de koers opnieuw wordt vastgesteld. 
 
In juni hadden de certificaten nog de NAV-waarde van €89, maar konden ze
niet worden verhandeld. Dat gebeurde vanaf 5 juli. De openingskoers werd
vastgesteld op €50. Daarna is de koers op en neer gegaan. Triodos had
ervoor gewaarschuwd dat de koers in de eerste tijd zou fluctueren, maar dit
verloop zal de bank wellicht toch niet hebben voorzien.
 
Eind juli verwisselden de certificaten voor €22,50 van eigenaar. Dat was de
laagste koers sinds de certificaten op de MTF werden genoteerd. Daarna
krabbelde koers op, maar inmiddels daalt deze alweer zes weken. Als deze
trend zich voortzet komt dit 'historisch' dieptepunt in beeld.
 
De verhandelbaarheid blijft belabberd. Dat heeft waarschijnlijk veel te
maken met de keuze voor een besloten en moeilijk toegankelijke beurs. In
de eerste zeventien weken sinds de opening van de handel in certificaten
op de MTF zijn zegge en schrijven 161.485 certificaten van eigenaar
gewisseld voor een bedrag van in totaal €5,5 miljoen. Dat lijkt misschien
veel, maar dat is het niet. Er is slechts een fractie (1,12%) verhandeld van
het totaal aantal certificaten (14.467.056) dat in omloop is.
Ter vergelijking: Begin januari 2021 toen de handel (naar later bleek)
definitief werd gesloten kon de bank uit de daarvoor bestemde
kapitaalbuffer nog voor €14,5 miljoen aan certificaten terugkopen. Tegen de
toen nog geldende NAV-waarde van €86, had de bank nog bijna 168.000
certificaten terug kunnen nemen.

Steeds meer medestanders
Het aantal certificaathouders dat belangstelling heeft om mee te doen met
onze gezamenlijke claimprocedure groeit gestaag.
De teller staat nu op: 

1.096

Voorbereiding claim vraagt iets meer tijd

https://captin.nl/noteringen/triodos/


Het was onze bedoeling om rond deze tijd aan alle belangstellenden een
definitief voorstel voor te leggen voor deelname aan de claimprocedure.
Maar helaas, zo ver zijn we nog niet. We hebben wat meer tijd nodig om
alles goed voor te bereiden. Er zijn grote belangen mee gemoeid, dus
geven we de voorkeur aan zorgvuldigheid boven snelheid. We vragen
iedereen dus ook om nog iets meer geduld. Het streven blijft om nog dit
kalenderjaar de bank te gaan dagvaarden.
 
Voor antwoorden op eerder gestelde vragen over de claimprocedure, ga
naar de FAQ pagina op onze website.

Teleurstellend SAAT webinar 
Ongeveer duizend certificaathouders hebben afgelopen dinsdag het
webinar van de SAAT bijgewoond. Dat is iets meer dan 2% van alle
certificaathouders. De rest van de certificaatthouders kunnen we niet
ongelijk geven. Het was een teleurstellende vertoning.
 
Op de agenda stond de governance van de SAAT. De dramatische
koersontwikkeling, de bar slechte verhandelbaarheid en het moeilijk
toegankelijke platform van Captin kwamen nauwelijks aan bod. Daar
moeten we kennelijk allemaal niet te lang bij stil staan. We moeten vooral
vooruitkijken.
 
Tot vervelens toe werd herhaald dat de SAAT vast wil houden aan haar
drievoudige belangenperspectief (opkomen voor de bank, de missie van de
bank en de certificaathuders). De SAAT wil graag de Nederlandse
Corporate Governance Code naleven, maar vindt een uitzondering
gerechtvaardigd. En dat juist op misschien wel het meest essentiële punt
voor administratiekantoren: "Bij de uitoefening van zijn stemrechten richt het
administratiekantoor zich primair naar het belang van de certificaathouders
en houdt het rekening met het belang van de vennootschap en de met haar
verbonden onderneming."
 
We konden ons niet aan de indruk onttrekken dat SAAT de
certificaathouders eigenlijk niet vertrouwt. Op de samenstelling van het
bestuur krijgen certificaathouders (opnieuw) marginale invloed. Het is niet
langer de bedoeling dat de bank de bestuursleden voordraagt. Coöptatie is
het alternatief waarvoor het bestuur kiest. M.a.w. als er vacatures zijn in het
bestuur kiest het bestuur zelf nieuwe bestuurders. Iemand die zelf
certificaten heeft zal het bestuur niet graag in haar midden opnemen.  Het
wordt niet uitgesloten, maar "dan moeten we wel eerst een goed gesprek
hebben". Opkomen voor certificaathouders werd regelmatig gelijk gesteld

https://www.triodostragedie.nl/faq


aan een "geldgedreven" opstelling. Alsof certificaathouders in Triodos
hebben geïnvesteerd omdat ze er rijk van hoopten te worden.
 
Een citaat uit het slotwoord van SAAT-voorzitter Alexander Rinnooy Kan is
tekenend voor de opstelling van de SAAT. Letterlijk zei hij: "We willen de
bank ondersteunen." Het is duidelijk. Van de SAAT hoeven we ook in de
toekomst geen bescherming van de belangen van certificaathouders te
verwachten. Dat zal alleen maar gebeuren als dat ook in het belang is van
de bank en haar missie. Die opstelling heeft in het het recente verleden
ertoe geleid dat de bank haar problemen eenzijdig kon afwentelen op de
certificaathouders. Er is voor de toekomst geen enkele garantie dat dit niet
opnieuw gebeurt. Treurig, maar waar.

Triodos Tragedie
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